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Sjednica je počela sa radom u 10,00 sati. 
 
Sjednicom je predsjedavao predsjednik Skupštine, Osman Subašić. 
 
Nakon izvršene prozivke odbornika predsjednik Skupštine je konstatovao da od ukupno 37 
odbornika, koliko broji Skupština, sjednici prisustvuje 34 odbornika i da Skupština može da radi i 
punovažno odlučuje.  
 
Sjednici nijesu prisustvovali odbornici:dr Srđan Kalini ć, Munib Li čina i Emin Durakovi ć.  
 
Sjednici su prisustvovali predsjednik Opštine, glavni administrator, starješine organa lokalne 
uprave i direktori javnih preduzeća čiji je osnivač Opština Bar. 
 
Rad sjednice pratili su predstavnici sredstava javnog informisanja 
 
Odbornik mr Dejan Đurović je, u obliku proceduralne primjedbe, predložio da Skupština donese 
Zaključak kojim će utvrditi da finansijska sredstva, koja pripadaju odbornicima, na ime dnevnice 
za prisustvovanje današnjoj sjednici budu uplaćena povrijeđenom Milošu Džarlića, iz Sutomora, 
zbog liječenja.  
 
Skupština je, jednoglasno, donijela sljedeći 
                 
                                                           Z A K LJ U Č A K 
 
Zadužuje se nadležni organ lokalne uprave da finansijska sredstva, koja pripadaju 
odbornicima po osnovu prisustva na IV sjednici Skupštine opštine Bar, održanoj 27. 
novembra 2014. godine, (dnevnice) uplati na žiro račun Miloša Džarlića, iz Sutomora, kao 
pomoć Skupštine opštine Bar, radi liječenja.  
 
 
Prije prelaska na utvrđivanje dnevnog reda, Skupština je, bez rasprave, jednoglasno, donijela 
 

Z A K LJ U Č A K 
 
Usvaja se Zapisnik sa III sjednice Skupštine opštine Bar, održane 05.11.2014. godine. 

 
 

UTVRĐIVANJE DNEVNOG REDA : 
 
Predsjednik Skupštine, Osman Subašić je obavijestio Skupštinu da je odbornik Savo Vujošević, 
u propisanom roku, dostavio devet predloga za dopunu dnevnog reda današnje sjednice, te da je za 
1. i 2. dopunu dostavio predloge akata, kako je propisano Poslovnikom, dok za ostale predložene 
dopune, odgovarajući akti nijesu dostavljeni. 
 
Takođe, obavijestio je Skupštinu da su, u propisanom roku, dostavljeni predlozi za dopunu 
dnevnog reda današnje sjednice, i to: Predlog Odluke o davanju saglasnosti na Odluku Upravnog 
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odbora JP"Sportsko-rekreativni centar"Bar o razrješenju direktora tog Javnog preduzeća, Predlog 
Zaključka o utvrđivanju naknade predsjedniku i članovima upravnih odbora javnih preduzeća, čiji 
je osnivač Skupština opštine Bar, koji je predložio Odbor za izbor i imenovanja i Predlog Odluke o 
prenosu ovlašćenja, kojom Opština Bar ovlašćuje Savjet za privatizaciju i kapitalne projekte-
Tendersku komisiju za valorizaciju lokaliteta Buljarica, da realizuje kompletnu tendersku 
proceduru za prodaju i davanje u dugoročni zakup zemljišta povrišne cca 220.000 m2 KO Mišići. 
 
Odbornik Savo Vujošević je obavijestio Skupštinu da predlaže da se dnevni red današnje sjednice 
dopuni sljedećim tačkama dnevnog reda: 
 
1. ''Da SO Bar podnese izvještaj od strane predsjednika tenderske komisije i članova iste iz Barske 
opštine o realizaciji prodaje zemljišta iz imovine Opštine Bar na lokalitetu ''Kraljičina plaža", da 
poslije  toga SO Bar donese odluku, o povlačenju saglasnost Opštine Bar o prodaji zemljišta iz 
imovine Opštine Bar označene kao katastarska parcela br.1278/7, ukupne površine 188.779 m2 
upisane u listu nepokretnosti br. 273 KO Mišići (lokalitet ''Kraljičina plaža''); 
 
2. Da SO Bar donese odluku da se pokrene postupak poništenja ugovora od 08.08.2007.godine, i 
ugovora koji je potpisan 30.09.2013.godine, koje je u ime opštine Bar, potpisao bivši predsjednik 
opštine Bar, bez ovlašćenja SO Bar, a na štetu opštine Bar i građana Bara, 
 
dok će ostale dopune predložiti za narednu, V sjednicu Skupštine. 
 
Odbornica Branka Nikezić, u ime Kluba odbornika DPS-a i Kluba odbornika SDP-a predložila je 
da se dnevni red današnje sjednice dopuni Predlogom Odluke o prenosu ovlašćenja, kojom Opština 
Bar ovlašćuje Savjet za privatizaciju i kapitalne projekte-Tendersku komisiju za valorizaciju 
lokaliteta Buljarica, da realizuje kompletnu tendersku proceduru za prodaju i davanje u dugoročni 
zakup zemljišta površine cca 220.000 m2 KO Mišići, istakavši da je riječ o turističkom lokalitetu u 
vlasništvu Opštine Budva, Opštine Bar i Države Crne Gore. 
 
Odbornica Snežana Jonica je, u obliku proceduralne primjedbe istakla, da saglasno članu 78 
Poslovnika o radu Skupštine, obrazloženje za dopunu dnevnog reda daje predlagač, te da, imajući 
to u vidu, predsjednica Kluba odbornika DPS-a, Branka Nikezić nije trebala da dobije riječ. 
 
Takođe, obavijestila je Skupštinu da će Klub odbornika SNP-a eksplicitno biti protiv, i u 
proceduralnom i u svakom drugom smislu, da se dnevni red današnje sjednice dopuni Predlogom 
Odluke o prenosu ovlašćenja, ističući, između ostalog, da nijesu ispunjeni uslovi iz člana 131 
Poslovnika o radu Skupštine, za njeno donošenje po hitnom postupku. 
  
S tim u vezi, predsjednik Skupštine Osman Subašić je istakao da je predsjednica Kluba 
odbornika DPS-a Branka Nikezić, tražila riječ u ime Kluba odbornika DPS-a i Kluba odbornika 
SDP-a, a ne kako je prvobitno shvatio, u ime predlagača, te da ne vidi problem u tome što je dobila 
riječ i objasnio da će Skupština, glasajući o predloženoj dopuni dnevnog reda, ocijeniti hitnost 
njenog usvajanja na današnjoj sjednici. 
 
U vezi predloga za dopunu dnevnog reda Predlogom Odluke o prenosu ovlašćenja, odbornik mr 
Dejan Đurović je istakao da je po ovoj tački dnevnog reda trebala biti sazvana vanredna sjednica, 
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da u obrazloženju navedenog akta nema podataka o procjeni vrijednosti predmetne nepokretnosti i 
obavijestio Skupštinu da Klub odbornika DF-a neće podržati predlog da se dnevni red današnje 
sjednice dopuni navedenim Predlogom odluke. 
 
Odbornik Savo Vujošević je istakao da predlog za dopunu dnevnog reda današnje sjednice 
Predlogom odluke o prenosu ovlašćenja nije u skladu sa Poslovnikom o radu Skupštine, da 
dostavljeni predlog akta ne sadrži grafički prikaz, kao i podatke o tome da li se namjerava donijeti 
planski dokument za ovo područje, da li je izvršena procjena vrijednosti zemljišta, te u kojoj se 
površini navedeno zemljište daje u dugoročni zakup, a u kojoj se prodaje i predložio da se po 
navedenom Predlogu odluke sazove posebna sjednica. 
 
Odbornica Snežana Jonica je predložila da se rasprava i izjašnjavanje o Izvještaju o radu 
rezultatima poslovanja JP„Komunalne djelatnosti“ Bar za 2013.godinu i Izvještaju o radu sa 
finansijskim izvještajem JP„Sportsko-rekreativni centar“ Bar za 2013.godinu, odloži, iz razloga što 
su odluke o usvajanju navednih akata donešene od strane upravnih odbora kojima je mandat 
istekao, te da u međuvremenu novi upravni odbori razmatraju izvještaje, donesu odgovarajuće 
odluke i dostave ih Skupštini.  
 
Nakon toga, Skupština je pristupila izjašnjavanju o svakom predlogu pojedinačno. 
 
1. PREDLOG 
 
Da SO Bar podnese izvještaj od strane predsjednika tenderske komisije i članova iste iz Barske 
opštine o realizaciji prodaje zemljišta iz imovine Opštine Bar na lokalitetu ''Kraljičina plaža", da 
poslije  toga SO Bar donese odluku, o povlačenju saglasnost Opštine Bar o prodaji zemljišta iz 
imovine Opštine Bar označene kao katastarska parcela br.1278/7, ukupne površine 188.779 m2 
upisane u listu nepokretnosti br. 273 KO Mišići (lokalitet ''Kraljičina plaža''). 
 
Skupština, većinom glasova 13 ''za'', 13 ''protiv'' i  8 ''uzdržanih'',  nije prihvatila navedeni 
predlog. 
 
2. PREDLOG 
 
Da SO Bar donese odluku da se pokrene postupak poništenja ugovora od 08.08.2007.godine, i 
ugovora koji je potpisan 30.09.2013.godine, koje je u ime opštine Bar, potpisao bivši predsjednik 
opštine Bar, bez ovlašćenja SO Bar, a na štetu opštine Bar i građana Bara. 
 
Skupština, većinom glasova 13 ''za'', 13 ''protiv'' i  8 ''uzdržanih'',  nije prihvatila navedeni 
predlog. 
 
3. PREDLOG 
Da se dnevni red dopuni Predlogom odluke o davanju saglasnosti na Odluku UO JP "Sportsko-
rekreativni centar" Bar, o razrješenju direktora tog Javnog preduzeća. 
 
Skupština je, većinom glasova 20 ''za'',  ''protiv'' nije bilo i 13 ''uzdržanih'', prihvatila 
navedeni predlog. 



 5

 
4. PREDLOG 
 
Da se dnevni red dopuni Predlogom Odluke o prenosu ovlašćenja, kojom Opština Bar ovlašćuje 
Savjet za privatizaciju i kapitalne projekte-tendersku komisiju za valorizaciju lokaliteta Buljarica, 
da realizuje kompletnu tendersku proceduru za prodaju i davanje u dugoročni zakup zemljišta 
povrišne cca 220.000 m2 KO Mišići. 
 
Skupština je, većinom glasova 21 ''za'', 12 ''protiv'' i ''uzdržanih '' nije bilo, prihvatila 
navedeni predlog. 
 
 
5. PREDLOG 
 
Da se rasprava i izjašnjavanje o Izvještaju o radu rezultatima poslovanja JP„Komunalne 
djelatnosti“ Bar za 2013.godinu i Izvještaju o radu sa finansijskim izvještajem JP„Sportsko-
rekreativni centar“ Bar za 2013.godinu, odloži, iz razloga što su odluke o usvajanju navednih akata 
donešene od strane upravnih odbora kojima je mandat istekao, te da u medjuvremenu novi upravni 
odbori razmatraju izvještaje, donesu odgovarajuće odluke i dostave ih Skupštini.  
 
Skupština, većinom glasova 12 ''za'', 21 ''protiv'' i  ''uzdržani h'', nije bilo, nije prihvatila 
navedeni predlog. 
 
Nakon toga, Skupština je, većinom glasova 22 "za", 11 "protiv" i "uzdržanih" nij e bilo, 
utvrdila sljedeći 
 

DNEVNI RED: 
 
1. Predlog Odluke o Završnom računu Budžeta Opštine Bar za 2013.godinu 
2. Predlog Odluke o pokretanju postupka prodaje zemljišta iz imovine Opštine Bar, 

označene kao urb.parcela broj 257a, podzona A4, u bloku 2, po DUP-u „Sutomore-
centar“ 

3. Predlog Odluke o pokretanju postupka prodaje zemljišta iz imovine Opštine Bar, 
označene kao kat.parcela 1187/3, LN 2596, KO Pečurice 

4. Predlog Odluke o prenosu ovlašćenja 
5. Predlog Odluke o zatvaranju neuređenog odlagališta- otpada ''Ćafe'' 
6. Predlog Odluke o određivanju odbornika koji prisustvuju zaklju čenju braka 
7. Izvještaj o radu i rezultatima poslovanja JP„Komunalne djelatnosti“ Bar za 2013.godinu 
8. Izvještaj o radu JP „Vodovod i kanalizacija“ Bar za 2013.godinu 
9. Izvještaj o radu i finansijski izvještaj JP „Kultur ni centar“ Bar za 2013.godinu 
10. Izvještaj o radu sa finansijskim izvještajem JP„Sportsko-rekreativni centar“ Bar za 

2013.godinu 
11. Izvještaj o radu i finansijski izvještaj za lovnu 2013/14. godinu JP za uzgoj zaštitu i lov 

divlja či ''Rumija''Bar 
12. Izvještaj o radu Turisti čke organizacije Bar za 2013.godinu 
13. Izvještaj o radu sa finansijskim izvještajem „Možura“ d.o.o. Bar za 2013. godinu 
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14. Informacija o realizaciji Ugovora o finansiranju LJ E „Radio Bar“, za 2013. godinu 
15. Predlozi Odbora za izbor i imenovanja: 

a) Predlog Odluke o davanju saglasnosti na Odluku UO JP "Sportsko-rekreativni 
centar" Bar, o razrješenju direktora tog Javnog preduzeća 

      b)  Predlog Odluke o imenovanju Opštinske izborne komisije 
      c) Predlog Zaključka o utvrđivanju naknade predsjedniku i članovima upravnih odbora 
javnih preduzeća, čiji je osnivač Skupština opštine Bar   
 
Prije prelaska na rad po utvrđenom dnevnom redu, predsjednica Kluba odbornika SNP-a, 
Snežana Jonica, je tražila pauzu, kako bi se odbornici upoznali sa sadržinom materijala koji im je 
dostavljen na klupama, što je u skladu sa članom 71 Poslovnika o radu Skupštine i istakla da bi 
današnji rad trebalo da bude završen zaključno sa 3. tačkom dnevnog reda, iz razloga što je kao 4. 
tačka predložena Odluka o prenosu ovlašćenja, kao dopuna dnevnog reda današnje sjednice, sa 
sadržinom koje odbornici, takođe, treba da se upoznaju, kako bi na kvalitetan način uzeli učešće u 
raspravi. 
 
Nakon toga, predsjednik Skupštine Osman Subašić je dao pauzu u trajanju od 30 minuta. 
 

 -----------------   0   -------------  
 

 
Sjednica je nastavaljena u 12,30 sati. 
 
RAD PO UTVRĐENOM DNEVNOM REDU: 
 
1.TAČKA  
Predlog Odluke o Završnom računu Budžeta Opštine Bar za 2013.godinu 
  
Uvodno obrazloženje, kao predstavnici predlagača, dali su v.d. sekretara Sekretarijata za 
ekonomiju i finansije Dejan Klikovac i v.d.direktora Agencije za investicije i imovinu Vido 
Dabanović. 
 
U raspravi su  učestvovali odbornici/ca: mr Dejan Đurović, Branislav Branković, Snežana 
Jonica, Savo Vujošević, Damir Rašketić, mr Zarija Franovi ć, kao i  predsjednik Opštine dr 
Zoran Srzentić i šef trezora Nevenka Plantak. 
 
Odbornik Branislav Brankovi ć je obavijestio Skupštinu da je Odbor za finansije i privredu donio 
Izvještaj, kojim je većinom glasova, predložio Skupštini da usvoji Odluku o Završnom računu 
Budžeta Opštine za 2013. godinu. 
 
Predsjednik Opštine, dr Zoran Srzentić obavijestio je Skupštinu da je na sastanku, kod ministra 
finansija u Vladi Crne Gore, kojem su prisustvovali predsjednici 23 opštine u Crnoj Gori, 
predloženo da se formiraju komisije, sastavljene od predstavnika Ministarstva finansija i 
predsjednika opština, koje će, nakon što procijene finansijsku situaciju i mogućnost vraćanja 
dugova određenih opština prema Državi, sačiniti odgovarajuće reprograme vraćanja istih. Takođe, 
istakao je da je na navedenom sastanku predloženo da se jedan dio duga opština prema Državi 
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vrati na način što će opštine, koje imaju odgovarajuću imovinu, prenijeti Državi pravo svojine na 
istoj. 
 
Na kraju, istakao je da se ubuduće prilikom planiranja budžeta moraju uzeti u obzir preporuke 
Ministarstva finansija, a to je, između ostalog, smanjenje broja zaposlenih i smanjenje zarada 
zaposlenima u Opštini. 
 
Odbornik Damir Rašketić je obavijestio Skupštinu da je Odbor za finansije i privredu, na njegov 
predlog, jednoglasno donio Zaključak, kao uslov da taj Odbor predloži Skupštini usvajanje Odluke 
o Završnom računu Budžeta za 2013. godinu, kojim je konstatovao da prilikom realizovanja 
Budžeta za 2013. godinu nije ispoštovan član 66 stav 6 i 7 Zakona o uređenju prostora i izgradnji 
objekata i s tim u vezi zadužio Agenciju za investicije i imovinu da prilikom planiranja Kapitalnog 
Budžeta Opštine za 2015. godinu, saglasno navedenom Zakonu, finansijska sredstva koja su u 
ranijem periodu naplaćena na ime naknada za komunalno opremanje građevinskog zemljišta po 
određenom planskom dokumentu, u ukupnom iznosu planira i opredijeli za finansiranje 
komunalnog opremanja  područja, za koje je taj planski dokument donešen. 
 
Odbornik mr Zarija Franovi ć je, u cilju kvalitetnijeg planiranja kapitalnog Budžeta, predložio 
donošenje odluke kojom bi se utvrdilo koje će građevinsko zemljište u 2015. godini biti 
valorizovano, odluke o produženju važenja planskih dokumenata, kao i da nadležni Sekretarijat 
uradi strategiju upravljanja dugom Opštine. 
 
Odgovore na pitanja i dodatna objašnjenja na primjedbe, predloge i sugestije odbornika dali su v.d. 
sekretara Sekretarijata za ekonomiju i finansije Dejan Klikovac i v.d. direktora Agencije za 
investicije i imovinu, Vido Dabanović  i predsjednik Opštine dr Zoran Srzentić.                                              
 
Nakon rasprave, Skupština  je,  jednoglasno, donijela sljedeći 
                                                     

Z A K LJ U Č A K 
 

1. Konstatuje se da prilikom realizovanja Budžeta za 2013. godinu nije ispoštovan član 66 
stav 6 i 7 Zakona o uređenju prostora i izgradnji objekata. 
 
2. Zadužuje se Agenciju za investicije i imovinu da prilikom planiranja Kapitalnog Budžeta 
Opštine za 2015. godinu, saglasno navedenom Zakonu, finansijska sredstva koja su u 
ranijem periodu naplaćena na ime naknada za komunalno opremanje građevinskog 
zemljišta po određenom planskom dokumentu, u ukupnom iznosu planira i opredijeli za 
finansiranje komunalnog opremanja  područja, za koje je taj planski dokument donešen. 
 
Sakupština je, većinom glasova, 21 ’’za’’, 11 ’’protiv’’ i ’’ uzdržan ih’’ nije bilo, donijela 
sljedeći 
                                                     

Z A K LJ U Č A K 
 
Usvaja se  Odluka o Završnom računu budžeta Opštine Bar za 2013. godinu 
   



 8

 
2. Tačka 
Predlog Odluke o pokretanju postupka prodaje zemljišta iz imovine Opštine Bar, označene 
kao urb.parcela broj 257a, podzona A4, u bloku 2, po DUP-u „Sutomore-centar“ 
 
Uvodno obrazloženje, kao predstavnik predlagača, dao je v.d. direktora Vido Dabanović. 
 
U raspravi su  učestvovali  odbornici/ca: mr Dejan Đurović, mr Zarija Franovi ć, Snežana 
Jonica, Savo Vujošević i Marko Brnjada. 
 
Odbornik mr Dejan Đurović je ukazao na neophodnost izmjene zona na osnovu kojih se, između 
ostalog, utvrđuje naknada za komunalno uređenje građevinskog zemljišta i predložio da se 
obrazloženje predložene Odluke dopuni podatkom o stepenu komunalne opremljenosti predmetne 
parcele, što je bitno za utvrđivanje početne cijene,  kao i da se ponovo uradi procjena, kako bi se 
utvrdila početna cijena zemljišta, koje je predmet prodaje, obzirom da je posljednja, od strane 
Uprave za nekretnine Crne Gore, izvršena 2013. godine. 
 
Odbornik mr Zarija Franovi ć je, takođe, ukazao na neophodnost izmjena zona za utvrđivanje 
naknade za komunalno uređenje građevinskog zemljišta i, kao predsjednik Odbora za planiranje, 
uređenje prostora i komunalno-stambenu djelatnost, obavijestio Skupštinu da to radno tijelo 
predlaže Skupštini da usvoji predloženu Odluku, uz sljedeće, manje korekcije navedene u 
Izvještaju Odbora: 
- da, Agencija za investicije i imovinu, kao obrađivač, u članu 3 stav 2 izmijeni tako da 
glasi:„Javni poziv za prodaju zemljišta javnim nadmetanjem biće objavljen u najmanje jednom 
štampanom mediju i na web sajtu Opštine www.bar.me.“ i da u saradnji sa sekretarom 
Sekretarijata za uređenje prostora, komunalno-stambene poslove i zaštitu životne sredine, dopuni 
obrazloženje predložene Odluke sljedećim podacima: 
- iznos finansijskih sredstava, izdvojenih iz Budžeta Opštine Bar, za izradu DUP-a „Sutomore-
centar“, u okviru kojeg se nalazi urbanistička parcela koja je predmet prodaje; 
- da li je i koliko finansijskih sredstava potrebno izdvojiti iz Budžeta Opštine za realizaciju 
predložene Odluke, kao i kakve efekte ima donošenje iste na opštinski Budžet; 
- da važeća Odluka o naknadi za komunalno opremanje građevinskog zemlijšta („Sl.list CG-
opštinski propisi“, broj 32/09, 28/10, 02/11 i 19/12), obzirom da nije usaglašena sa, u 
međuvremenu, donijetim izmjenama i dopunama Zakonom o uređenju prostora i izgradnji 
objekata, pravno ne predstavlja  smetnju za realizaciju predložene Odluke, u smislu negativnih 
efekata na Budžet Opštine i način i postupak prodaje, kao i naplate naknade za komunalno 
opremanje predmetnog zemljišta, iz razloga što ono što nije propisano Odlukom o naknadi za 
komunalno opremanje građevinskog zemljišta, propisuje navedeni Zakon. 
- stepen komunalne opremljenosti predmetne parcele, te ako je potpuno komunalno opremljena, da 
se navede, da će se sredstva od njene prodaje, saglasno Zakonu o uređenju prostora i izgradnji 
objekata koristiti za izgradnju prioritetnih infrastrukturnih objekata na području mjesne zajednice 
gdje se predmetna parcela i nalazi, MZ Sutomore.  
 
Odbornik Savo Vujošević je predložio da se, kako u predloženoj Odluci, tako i  ubuduće kada se 
budu predlagale odluke o pokretanju postupka prodaje zemljišta, propiše: 
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- da predsjednika i članove komisija, koje će sprovoditi postupak prodaje zemljišta predlaže 
Skupština opštine Bar, što je u skladu sa Uredbom Vlade Crne Gore o prodaji i davanju u zakup 
stvari u državnoj imovini i  
-da ugovor o prodaji zemljišta po sprovedenom postupku prodaje sa proglašenim kupcem, 
potpisuje predsjednik Opštine, nakon pribavljene saglasnosti Skupštine opštine Bar. 
 
Takođe, predložio je da se ubuduće, uz odluke o pokretanju postupka prodaje zemljišta dostavlja 
opis i bliži podaci o urbanističkim parcelama sa urbanističko-tehničkim uslovima utvrđenim 
planskim dokumentom detaljne razrade za predmetnu lokaciju, kao i rok za privođenje namjeni 
iste. 
 
Skupština  je,  većinom glasova, 18 ’’za’’, 9 ’’protiv’’ i 1 "uzdržani ", donijela sljedeći 

  
 Z A K LJ U Č A K 

 
Usvaja se Odluka o pokretanju postupka prodaje zemljišta iz imovine Opštine Bar, označene 
kao urb.parcela broj 257a, podzona A4, u bloku 2, po DUP-u „Sutomore-centar“ 
 
                                                
3.Tačka 
Predlog Odluke o pokretanju postupka prodaje zemljišta iz imovine Opštine Bar, označene 
kao kat.parcela 1187/3, LN 2596, KO Pečurice 
 
Uvodno obrazloženje i dodatna pojašnjenja, kao predstavnik predlagača, dao je v.d. direktora Vido 
Dabanović. 
 
U raspravi su učestvovali odbornici/ca: mr Dejan Đurović, Snežana Jonica, Jakup Đeljošević, 
Savo Vujošević i Muharem Muratovi ć. 
 
Odbornik mr Dejan Đurović je zatražio od predsjednika Opštine, kao predlagača navedene 
Odluke da, saglasno Poslovniku o radu Skupštine, istu povuče i da se o njoj Skupština ne 
izjašnjava, dok se za navedeno područje ne donese odgovarajući planski dokument, nakon čega će 
predmetna lokacija na tržištu imati veću cijenu. 
 
Odbornik Savo Vujošević je predložio da, Agencija za investicije i imovinu, kao nadležni organ 
lokalne uprave, iskoristi pravo saglasno Zakonu o državnoj imovini, i odredi službenika, koji će 
zajedno sa Upravom za nekretnine Crne Gore, učestvovati u postupku procjene vrijednosti 
zemljišta iz imovine Opštine Bar, za koje se pokreće postupak prodaje. 
 
Skupština  je,  većinom glasova, 20 ’’za’’, 9 ’’protiv’’ i 1 ’’ uzdrža ni’’, donijela sljedeći 

                      
 Z A K LJ U Č A K 

 
Usvaja se Odluka o pokretanju postupka prodaje zemljišta iz imovine Opštine Bar, označene 
kao kat. parcela 1187/3, LN 2596, KO Pečurice 
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Predsjednik Skupštine opštine Bar, Osman Subašić je, saglasno članu 82 stav 2 Poslovnika o 
radu, predložio da se 4. tačka dnevnog reda, Predlog Odluke o prenosu ovlašćenja, koji je usvojen 
kao dopuna dnevnog reda, razmatra na sjutrašnjem zasijedanju, iz razloga što nadležna radna tijela 
treba da zauzmu stavove po predloženoj odluci i dostave izvještaje Skupštini, a da se nastavi sa 
radom po tačkama dnevnog reda kako slijede. 
  
4. Tačka 
Predlog Odluke o zatvaranju neuređenog odlagališta- otpada ''Ćafe'' 
 
Uvodno obrazloženje, kao predstavnik predlagača, dao je v.d. sekretara Sekretarijata za uređenje 
prostora, komunalno-stambene poslove i zaštitu životne sredine, Đuro Karaniki ć. 
 
U raspravi su učestvovali odbornici/ca: Zoran Taji ć, Snežana Jonica, mr Zarija Franović i 
predsjednik Skupštine, Osman Subašić. 
 
Odbornik Zoran Taji ć je predložio da se u predloženoj Odluci navede rok za realizaciju projekta 
sanacije lokaliteta "Ćafe". 
 
Odbornica Snežana Jonica je istakla da je Klubu odbornika SNP-a nesporan cilj predložene 
Odluke i sugerisala da se njen naziv izmijeni tako da glasi: "Odluka o sanaciji i rekultivaciji 
neuređenog odlagališta "Ćafe" i u tom smislu da se izmijeni član 1. 
 
Odbornik mr Zarija Franovi ć, kao predsjednik Odbora za planiranje, uređenje prostora i 
komunalno-stambenu djelatnost, obavijestio je Skupštinu da je navedeni Odbor, nakon razmatranja 
predložene Odluke, donio Izvještaj, kojim je, izmedju ostalog,  zadužio obrađivača da u 
obrazloženju navede da za realizaciju predložene Odluke nijesu potrebna finansijska sredstva iz 
Budžeta Opštine Bar, značaj donošenja Odluke za Opštinu Bar, te koji je nadležni organ (Vlada ili 
resorno ministarstvo), koji će odrediti supervizora za navedeni projekat i snositi troškove za to, 
obzirom da je jedan od uslova za dobijanje sredstava iz IPA fondova taj, da se na osnovu 
raspisanog tendera, odredi supervizor kao nezavisno tijelo, koje će nadzirati sprovođenje projekta.  
 
Odgovore na pitanja i dodatna objašnjenja na primjedbe, predloge i sugestije odbornika dao je  v.d. 
sekretara Sekretarijata za uređenje prostora, komunalno-stambene poslove i zaštitu životne sredine, 
Đuro Karaniki ć. 
 
Predsjednik Skupštine, Osman Subašić je obavijestio Skupštinu da se slaže sa stavovima 
Odbora za planiranje, uređenje prostora i komunalno-stambenu djelatnost, u dijelu koji se odnosi 
na dopunu obrazloženja podacima da za realizaciju navedene Odluke nijesu potrebna finansijska 
sredstva iz Budžeta Opštine Bar, ali ne i u dijelu koji se odnosi na to da se ovom Odlukom zaduži 
određeni organ državne uprave da vrši nadzor nad njenim sprovodjenjem, iz razloga što to nije u 
nadležnosti Skupštine opštine Bar i predložio da se građani Bara, na prikladan način, upoznaju sa 
dinamikom realizacije ovog projekta. 
 
Nakon toga, Skupština  je,  većinom glasova, 22 "za", "protiv" nije bilo i 10 "uzd ržanih",  
donijela sljedeći 
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Z A K LJ U Č A K 
 

 Usvaja se Odluka o zatvaranju neuređenog odlagališta otpada ''Ćafe'' 
 
                   
5.Tačka 
Predlog Odluke o određivanju odbornika koji prisustvuju zaklju čenju braka 
 
Uvodno obrazloženje, kao predstavnik predlagača, dao je v.d. sekretara Sekretarijata za opštu 
upravu i društvene djelatnosti, dr Boris Mijovi ć.  
 
U raspravi je učestvovala odbornica Snežana Jonica. 
 
Prije diskusije po predloženoj tački dnevnog reda, odbornica Snežana Jonica je, u ime klubova 
odbornika SNP-a, DF-a i Pozitivne Crne Gore, tražila da se nastavak sjednice, umjesto za naredni 
dan, odredi za ponedjeljak, 01.12.2014. godine, kako bi se odbornici upoznali sa sadržinom 
materijala koji im je dostavljen na klupama, kako prije današnjeg zasijedanja, tako i u toku trajanja 
sjednice. 
 
U vezi Predloga Odluke o određivanju odbornika koji prisustvuju zaključenju braka, imajući u 
vidu dosadašnju praksu i iskustva po ovom pitanju, iz operativnih razloga, predložila je da se 
Odlukom propiše da odbornike koji prisustvuju zaključenju braka, umjesto Skupština opštine, 
određuje Odbor za izbor i imenovanja, na predlog klubova odbornika. 
 
Nakon što je, v.d. sekretara Sekretarijata za opštu upravu i društvene djelatnosti, dr Boris Mijovi ć, 
kao predstavnik predlagača prihvatio predlog odbornice Snežane Jonice, Skupština je, 
jednoglasno, donijela sljedeći 
 

Z A K LJ U Č A K 
 

Usvaja se Odluka o određivanju odbornika koji prisustvuju zaklju čenju braka, s tim da se 
član 2 izmijeni tako da glasi: 
 
"U toku trajanja odborni čkog mandata zaključenju braka pred nadležnim organom lokalne 
uprave Opštine Bar (U daljem tekstu: nadležni organ) prisustvuju odbornici koje odredi 
Odbor za izbor i imenovanje. 
 
Klubovi odbornika imaju pravo predložiti najviše dv a odbornika koji će prisustvovati 
zaključenju braka.  
 
Odbornike koji prisustvuju zaklju čenju braka, određuje Odbor za izbor i imenovanja na 
prijedlog klubova odbornika." 
 
Nakon toga, predsjednik Skupštine, Osman Subašić je prekinuo sjednicu i na zahtjev klubova 
odbornika SNP-a, DF-a i Pozitivne Crne Gore, odredio nastavak za ponedjeljak, 01.12.2014. 
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godine, sa početkom u 10,00 sati, uz sugestiju da nadležna radna tijela, po Predlogu Odluke o 
prenosu ovlašćenja, zasijedaju istog dana, prije početka sjednice. 
 

--------------  0  ----------------- 
 
Sjednica je nastavljena 01.12. 2014.godine sa početkom u 10,00 sati. 
 
Nakon izvršene prozivke odbornika, predsjednik Skupštine, Osman Subašić je konstatovao da, 
od ukupno 37 odbornika, koliko broji Skupština, sjednici prisustvuje 35 odbornika i da Skupština 
može da radi i punovažno odlučuje.  
 
Sjednici nijesu prisustvovali odbornici: dr Srđan Kalini ć i Emin Durakovi ć.  
 
6.TAČKA  
Predlog Odluke o prenosu ovlašćenja kojom Opština Bar ovlašćuje Savjet za privatizaciju i 
kapitalne projekte- tendersku komisiju za valorizaciju lokaliteta ''Buljarica''  
 
  
U raspravi su učestvovali odbornici : Savo Vujošević, mr Dejan Đurović, Snežana Jonica, mr 
Zarija Franovi ć, Branka Nikezić i Mi ćo Orlandić. 
 
Odbornik Savo Vujošević je obavijestio Skupštinu da je stav Odbora za Statut i propise, koji je 
donijet jednoglasno, da se ova Odluke ne skida sa dnevnog reda Skupštine, već da se rasprava po 
ovoj tački odloži za naredni dan zasijedanja IV sjednice Skupštine opštine, iz razloga što navedena 
Odluka ne sadrži Zaključak i preporuku Vlade, posjedovne listove i kopiju plana, kako bi 
odbornici mogli da znaju gdje se nalazi navedena parcela i kolika je njena površina. 
 
Odbornik mr Dejan Đurović je obavijestio Skupštinu da je na sjednici Odbora za planiranje, 
uređenje prostora i komunalno-stambenu djelatnost tražio da se ova tačka skine sa dnevnog reda 
Skupštine, dok je od predsjednika Skupštine opštine tražio informaciju kada je Skupštinska služba 
dobila materijal vezan za Predlog ove Odluke. 
 
Odbornica Snežana Jonica je predložila da se ova tačka ne skida sa dnevnog reda, već da  bude 
razmatrana kao posljednja tačka, kako bi se odbornicima, u međuvremenu, dostavila neophodna 
dokumentacija koja je sastavni ove Odluke. 
 
Odbornik mr Zarija Franovi ć, kao predsjednik Odbora za planiranje, uređenje prostora i 
komunalno-stambenu djelatnost, obavijestio je Skupštinu da je stav Odbora ( 3 ''za'', 2 ''protiv'' ) da 
se navedena tačka ne skida sa dnevnog reda sjednice Skupštine opštine. 
  
Skupština je, većinom glasova, 12 „za“, 21 „protiv“ i  „uzdržanih“ n ije bilo , nije prihvatila 
predlog Odbora za Statut i propise da se razmatranje i odlučivanje o Predlogu Odluke o 
prenosu ovlašćenja kojom Opština Bar ovlašćuje Savjet za privatizaciju i kapitalne projekte 
- tendersku komisiju za valorizaciju lokaliteta ''Buljarica'', odloži za naredni dan zasijedanja 
dok nadležni organ ne kompletira odgovarajuću dokumentaciju koja prati navedenu 
Odluku. 
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Rad se nastavlja po utvrđenom dnevnom redu. 
 
Uvodno obrazloženje, kao predstavnik predlagača, dao je v.d. direktora Agencije za investicije i 
imovinu Vido Dabanović.    
 
Odbornik mr Zarija Franovi ć je predložio da Skupština usvoji navedenu Odluku. 
  
Odbornik Mi ćo Orlandić je istakao da je predložena Odluka zakonita i da će Klub odbornika 
SDP-a za nju glasati. 
 
Odbornica Branka Nikezić je istakla da će Klub Odbornika DPS-a glasati za predloženu Odluku 
i na taj način omogućiti tenderskoj komisiji da radi svoj posao. 
 
Odbornica Snežana Jonica je predložila da se Predlogu Odluke o prenosu ovlašćenja kojom 
Opština Bar ovlašćuje Savjet za privatizaciju i kapitalne projekte - tendersku komisiju za 
valorizaciju lokaliteta ''Buljarica'', izmijeni u smislu da se precizira u kojoj fazi će se definisati 
odredba Sporazuma, u koj fazi postupka će Skupština opštine Bar davati saglasnost, a u kojoj fazi 
tenderska komisija može raditi posao iz djelokruga svojih ovlašćenja.  
 
Odbornica Snežana Jonica je, u obliku proceduralne primjedbe, u ime Kluba odbornika SNP-a i 
Kluba odbornika DF-a, zatražila da se odbornici, po predloženoj Odluci, izjasne po prozivci. 
 
Nakon toga, odbornici Skupštine opštine Bar, su se o Predlogu Odluke o prenosu ovlašćenja kojom 
Opština Bar ovlašćuje Savjet za privatizaciju i kapitalne projekte-tendersku komisiju za 
valorizaciju lokaliteta ''Buljarica'', izjasnili po prozivci kako slijedi: 
 
1. Branka Nikezić -za 
2. Slobo Pajović-za 
3. Dr Radovan Orlandić-za 
4. Branislav Branković-za 
5. Mr Anastazija Miranović-za 
6. Mr Zarija Franović-za 
7. Aleksandar Marković-za 
8. Dr Vesna Đokvučić-za 
9. Muharem Muratović-odsutan 
10. Đuro Pejović-za 
11. Jakup Đeljošević-za 
12. Sonja Stanišljević-za 
13. Marko Brnjada-za 
14. Mićo Orlandić-za 
15. Osman Subašić-za 
16. Damir Rašketić-za 
17. Denisa Halimić-za 
18. Dr Simeun Dragaš-za 
19. Nedeljko-Lale Čović-za 
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20. Savo Pavlović-za 
21. Mr Nada Marstijepović-za 
22. Dr Srđan Kalinić-odsutan 
23. Aleksandar Rakočević-nije se izjasnio 
24. Zoran Tajić -nije se izjasnio 
25. Ranka Šljivančanin -nije se izjasnila 
26. Veselin Leković -nije se izjasnio 
27. Mr Dejan Đurović-nije se izjasnio 
28. Aleksandra Vujičić -nije se izjasnila 
29. Goran-Gula Pejović- nije se izjasnio 
30. Savo Vujošević -nije se izjasnio 
31. Snežana Jonica-nije se izjasnila 
32. Mr Mladen Zagarčanin-nije se izjasnio 
33. Dr Sretenka Paović-nije se izjasnila 
34. Munib Ličina-za 
35. Mr Ismail Doda-za 
36. Radomir Novaković-Cakan-nije se izjasnio 
37. Emin Duraković-odsutan 
 
Saglasno navedenom, od ukupno 34 prisutna odbornika, 22 je glasalo "za", "protiv" i 
"uzdržanih" nije bilo, dok se 12 odbornika nije izj asnilo. 
 
S tim u vezi, Skupština je, većinom glasova, donijela sljedeći 
 

Z A K LJ U Č A K 
 
Usvaja se Odluka o prenosu ovlašćenja kojom Opština Bar ovlašćuje Savjet za privatizaciju i 
kapitalne projekte - tendersku komisiju za valorizaciju lokaliteta ''Buljarica''. 
 
7. TAČKA  
Izvještaj o radu i rezultatima poslovanja JP„Komunalne djelatnosti“ Bar za 2013.godinu 
 
Uvodno obrazloženje dala je generalni direktor JP „Komunalne djelatnosti“ Bar, Nedjeljka 
Orlandi ć. 
 
U raspravi su učestvovali odbornici/ce: mr Dejan Đurović, Snežana Jonica, mr Zarija 
Franović, Branislav Branković, Damir Rašketić, Aleksandar Marković, Savo Vujošević, dr 
Sretenka Paović i Radomir Novaković. 
 
Odbornik mr Dejan Đurović je upoznao odbornike sa činjenicom da nadležni skupštinski odbor 
nije dao saglasnost na Program rada JP„Komunalne djelatnosti“ Bar za 2013.godinu i postavila 
pitanje kada će biti realizovana transformacija preduzeća i kolika su međusobna potraživanja  
između Opštine Bar i JP''Komunalne djelatnosti''Bar.  
 
Odbornik mr Zarija Franovi ć je obavijestio Skupštinu da će Klub odbornika DPS-a podržati 
Izvještaj o radu JP ''Komunalne djelatnosti'' Bar, za 2013. godinu i istakao da je obaveza Skupštine 
da donese odluku o transformaciji ovog Javnog preduzeća, uz podsjećanje da je zakonski rok za 
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transformaciju svih javnih preduzeća, čiji je osnivač Skupština opštine Bar, istekao 
31.07.2013.godine. 
 
Odbornik Branislav Brankovi ć je istakao da je Odbor za finansije i privredu povodom 
razmatranja Izvještaj o radu JP''Komunalne djelatnosti'' za 2013.godinu, jednoglasno predložio 
Skupštini da usvoji navedeni  Izvještaj. 
 
Odbornik Damir Rašketić je predložio da JP „Komunalne djelatnosti“ Bar, još jednom  razmotri 
način na koji su, u finansijskom Izvještaju za 2013. godinu, kao prihod prikazana sredstva koja 
nijesu uplaćena sa pozicija predviđenih  Budžetom Opštine Bar. 
 
Odgovore na pitanja odbornika i dodatna objašnjenja dala je generalni  direktor JP „Komunalne 
djelatnosti“ Bar, Neđeljka Orlandi ć. 
 
Skupština je zatim , većinom glasova, 21 „za“, 9 „protiv“ i  1 „uzdržani“ ,  donijela sljedeći 
  
                                                        Z A K LJ U Č A K 
 
Usvaja se Izvještaj o radu sa finansijskim izvještajem JP „Komunalne djelatnosti“ Bar za 
2013. godinu. 
 
8.TAČKA  
Izvještaj o radu sa finansijskim izvještajem JP „Vodovod i kanalizacija“ Bar za 2013. godinu 
 
Uvodno obrazloženje dao je direktor JP „Vodovod i kanalizacija“ Bar, Zdravko Gvozdenović. 
 
U raspravi su učestvovali odbornici/ca: mr Zarija Franovi ć, mr Dejan Đurović, Snežana Jonica 
i Savo Vujošević. 
 
Odgovore na pitanja odbornika i dodatna objašnjenja u vezi primjedbi odbornika dao je direktor JP 
„Vodovod i kanalizacija“ Bar,  Zdravko Gvozdenović. 
 
Skupština je, većinom glasova, 23 „za“, 10„protiv“, „uzdržanih" nije  bilo, donijela sljedeći 
 

Z A K LJ U Č AK 
 
Usvaja se Izvještaj o radu sa finansijskim izvještajem JP „Vodovod i kanalizacija“ Bar, za 
2013. godinu 
 
Nakon toga, predsjednik Skupštine je, u skladu sa postignutim dogovorom prekinuo sjednicu u 
14,50 sati  i njen nastavak odredio za naredni dan (utorak) 02.12.2014.godine,  sa početkom u 
10,00 sati. 
 

-------------   0   ------------ 
 
Sjednica je nastavljena 02.12. 2014.godine sa početkom u 10,15 sati. 



 16

 
Nakon izvršene prozivke odbornika, predsjednik Skupštine, Osman Subašić je konstatovao da, 
od ukupno 37 odbornika, koliko broji Skupština, sjednici prisustvuje 31 odbornik i da Skupština 
može da radi i punovažno odlučuje.  
 
Sjednici nijesu prisustvovali odbornici: Branislav Branković, Damir Rašketić, Nedeljko Čović, 
dr Sretenka Paović, Munib Li čina, i Emin Duraković. 
 
9. TAČKA  
Izvještaj o radu sa finansijskim izvještajem JP „Kulturni centar“ Bar za 2013. godinu 
 
Odsustvo opravdali: Damir Rašketić i Branislav Branković. 
 
Uvodno obrazloženje dao je direktor JP „Kulturni centar“ Bar, Ćazim Nikezić. 
 
U raspravi su učestvovali odbornici: mr Mladen Zagarčanin, mr Zarija Franovi ć, Goran 
Pejović, Aleksandar Rakočević, mr Anastazija Miranovi ć, Radomir Novaković, mr Dejan 
Đurović, Savo Vujošević, Muharem Muratovi ć, Branka Nikezić i Mi ćo Orlandić. 
 
Odbornik mr Mladen Zagar čanin  je u svojoj diskusiji insistirao da se izvrši transformacija JP 
''Kulturni centar'' Bar i to na način kako je definisano Odlukom Skupštine Crne Gore gdje su 
Zavičajni muzej i Stari grad odvojeni od Kulturnog centra i da se ta odluka mora dosljedno 
primjenjivati. Takođe, predložio je Skupštini da zauzme stav o tome da li će JP "Kulturni centar" 
Bar biti transformisan u DOO ili kao javna ustanova. 
  
Odbornik mr Zarija Franovi ć je u svojoj diskusiji predložio da se izvrši transformacija JP 
''Kulturni centar'' Bar u Javnu  ustanovu. Takođe je predložio da se u narednom periodu u okviru 
JP ''Kulturni centar'' Bar, formira tim koji će se isključivo baviti izradom projekata kojima će 
aplicirati za sredstva iz IPA  fondova. 
 
Odbornik Goran Pejović  u svojoj diskusiji je tražio od direktora JP ''Kulturni centar''Bar da mu 
dostavi podatke o broju poslovnih prostorija koje daju u zakup i koliko se za svaki pojedinačno 
prostor plaća mjesečna zakupnina. Takođe je tražio da se prilikom naplate ulaznica izdaju fiskalni 
računi tj. da se nabavi fiskalna kasa. 
 
Odbornica mr Anastazija Miranovi ć u svojoj diskusiji  istakla da se transformacija ovog Javnog 
preduzeća mora uraditi što prije u skladu sa važećim zakonskim propisima.  
 
Odbornik Savo Vujošević je u svojoj diskusiji predložio da u skladu sa Zakonom o kulturi 
Skupština donese petogodišnji opštinski program za kulturu. 
 
Odbornica Branka Nikezić je u svojoj diskusiji predložila da se razmotri mogućnost da se u 
narednom periodu, za programske sadržaje JP ''Kulturni centar''Bar, obezbijede dodatna sredstva iz 
budžeta Opštine, IPA fondova ili kredita. Takođe, predložila je da se na osnovu Nacionalnog 
programa kulture donese  opštinski plan za kulturu za narednih pet godina. 
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Odbornik Mi ćo Orlandić je u svojoj diskusiji istakao da je neophodno pokrenuti postupak 
transformacije JP ''Kulturni centar''Bar, na način što će se taj postupak sprovesti u fazama, kako se 
ni u jednom trenutku ne bi narušio razvoj kulture u gradu. Takođe, predložio je da se u kulturna 
dešavanja angažuje što više "barskih snaga i potencijala koje imamo na našoj kulturnoj sceni". 
 
Odgovore na pitanja odbornika i dodatna objašnjenja dao je direktor JP „Kulturni centar“Bar, 
Ćazim Nikezić. 
 
Skupština je, većinom glasova, 15 „za“, 4 „protiv“ i  3 „uzdržana“ ,  donijela sljedeći 
 
                                                           Z A K LJ U Č A K 
 
Usvaja se Izvještaj o radu sa finansijskim izvještajem JP „Kulturni centar“ Bar za 2013. 
godinu. 
 
10. TAČKA  
Izvještaj o radu sa finansijskim izvještajem JP „Sportsko-rekreativni centar“ Bar za 2013. 
godinu 
 
Uvodno obrazloženje dao je v.d. direktora JP „Sportsko-rekreativni centar“ Bar, Branislav 
Radević. 
 
 
Nakon toga predsjednik Skupštine, Osman Subašić dao je pauzu od trideset minuta. 

 
.......... O ............ 

 
Nakon pauze, Skupštine je nastavila sa radom u 13,30 sati. 
 
U raspravi su učestvovali odbornici/ca: mr Mladen Zagarčanin, Goran Pejović, Snežana 
Jonica, Savo Vujošević, Radomir Novaković, Aleksandar Rakočević, Dejan Đurović kao i 
Zoran Pajović v.d. načelnika Komunalne policije. 
 
Odbornica Snežana Jonica se u svojoj diskusiji osvrnula  na niz nepravilnosti  koji se odnose na 
davanje u zakup Teniskom klub Bar zemljišta kojim raspolaže JP ''Sportsko-rekreativni centar''Bar, 
kao i da li je sve urađeno u skladu sa zakonom kada su u pitanju  privremeni objekti koji se nalaze 
na tom prostoru.  
 
Odbornik Savo Vujošević je prilikom diskusije predložio da se na objektima kojima raspolaže JP 
''Sportsko-rekreativni centar''Bar, postavi sistem video nadzora kako bi se smanjili troškovi 
fizičkog obezbjeđenja objekata. 
 
Odbornik mr Dejan Đurović je predložio da se svaka lokacija koju JP ''Sportsko-rekreativni 
centar''Bar planira da da u zakup, prethodno mora proći tendersku proceduru kako bi se na taj 
način postigla maksimalna cijena zakupa za lokacije koje su predmet tendera. 
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Odbornik Radomir Novaković je u svojoj diskusiji predložio da ubuduće prilikom određivanja 
termina za treninge sportskih klubova u Sportskoj dvorani prioritet imaju oni klubovi koji iza sebe 
imaju zavidne sportske rezultate. 
 
Odgovore na pitanja odbornika i dodatna objašnjenja dali su: Đuro Karaniki ć, v.d. sekretara 
Sekretarijata za uređenje prostora, komunalno-stambene poslove i zaštitu životne sredine, Zoran 
Pajović v.d. načelnika Komunalne policije i v.d. direktora JP „Sportsko-rekreativni centar“ Bar, 
Branislav Radević. 
 
Skupština je, većinom glasova, 18 „za“, 11„protiv“ i  „uzdržanih“ ni je bilo , donijela sljedeći 
 

Z A K LJ U Č A K 
 
Usvaja se Izvještaj o radu sa finansijskim izvještajem JP „Sportsko-rekreativni centar“ Bar 
za 2013. godinu. 
 
11. TAČKA  
Izvještaj o radu i finansijski izvještaj za lovnu 2013/14. godinu JP za uzgoj zaštitu i lov 
divlja či ''Rumija''Bar. 
 
Uvodno izlaganje dao je Đuro Pejović, koji je u Izvještajnom periodu bio v.d. direktor JP 
''Rumija''Bar. 
 
U raspravi su učestvovali odbornici/ca: Radomir Novaković, Savo Vujošević, Mićo Orlandić, 
Marko Brnjada, mr Zarija Franovi ć, mr Dejan Đurović, Aleksandar Rakočević, Branka 
Nikezić, mr Mladen Zagarčain kao i predsjednik Skupštine Osman Subašić. 
 
Odbornik Radomir Novaković je u svojoj diskusiji istako da ovo preduzeće ne treba da bude na 
listi preduzeća koje prima donacije iz budžeta Opštine Bar već da ovo Javno preduzeće treba da se 
finansira iz sopstvenih prihoda.  
 
Odbornik Mi ćo Orlandić je u svojoj diskusiji istakao da će Klub Odbornika SDP-a glasati za 
Izvještaj o radu JP ''Rujmija'' za 2013/14.godinu. 
Takođe je istakao da ovom Javnom preduzeću treba dati šansu da se ono organizuje u skladu sa 
Odlukom o osnivanju ovog Javnog preduzeća, gdje je jasno definisano što ovo preduzeće treba da 
radi i na koji način, s tim da svaki naredni Izvještaj mora biti bolji od prethodnog tj. mjerljiv po 
rezultatima i po onome što je urađeno u odnosu na ne mala sredstva koja se izdvajaju iz budžeta 
Opštine. 
 
Odbornik mr Zarija Franovi ć je u svojoj diskusiji istakao da treba napraviti zaokret generalno 
kod svih javnih preduzeća, a konkretno za JP ''Rumija'' da prvo treba krenuti od transformacije 
ovog javnog preduzeća, nakon toga napraviti popis imovine tog preduzeća i na kraju tog procesa 
izabrati menadžment koji će ovom domu podnositi Izvještaj o radu i finansijski izvještaj kakav 
dolikuje.  
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Odbornik mr Dejan Đurović je obavijestio Skupštinu da Klub odbornika DF-a  neće glasati za 
Izvještaj o radu i finansijski izvještaj za lovnu 2013/14. godinu JP za uzgoj zaštitu i lov divljači 
''Rumija''Bar, jer smatra da ovakav Izvještaj ne zaslužuje da se nađe pred ovom Skupštinom zbog 
niza nedostataka i nelogičnosti u njemu. 
 
Odbornik Aleksandar Rakočević je u svojoj diskusiji istakao da ne vidi svrhu postojanja ovog 
Javnog preduzeća i da organizovanje lova u našoj Opštini treba prepustiti registrovanoj 
organizaciji lovaca koja broji preko 300 članova. Takođe je istakao da ovo preduzeće treba 
transformisati na način da se ono ubuduće bavi ekologijom, zaštitom životinja i ribe na jezeru i u 
moru. 
 
Odbornica Branka Nikezić je,  imajući u vidu brojne diskusije po ovoj tački dnevnog reda, kao i 
Izvještaj nadležnog organa lokalne uprave koji vrši upravni nadzor nad radom ovog Javnog 
preduzeća, predložila da se razmotri da li je postojanje ovog Preduzeća u ovom obimu i u ovom 
kvalitetu potrebno ovom gradu ili nije, te da li se poslovi iz njegove nadležnosti mogu, ubuduće, 
obavljati u okviru novoformiranog Sekretarijata za poljoprivredu i ruralni razvoj. 
 
Odbornik  Savo Vujošević u svojoj diskusiji je istakao da je vrijeme da se razmisli o opravdanosti 
postojanja ovog Javnog preduzeće, ako se uzme u obzir činjenica da je iz budžeta Opštine Bar za 
zadnjih 16 godina izdvojeno oko 1.000.000 €, za normalno funkcionisanje ovog Preduzeća i s tim 
u vezi predložio ako ovo Javno preduzeće ne može samo sebe da finansira, ne treba ni da postoji. 
 
Predsjednik Skupštine Osman Subašić obavijestio je odbornike da su uz materijal koji se odnosi 
na ovu tačku dnevnog reda dobili i Izvještaj o stanju u JP ''Rumija'' Bar od Sekretarijata za 
ekonomiju i finansije u kojem su navedene mogućnosti daljeg poslovanja ovog javnog preduzeća 
kroz njegovu eventualnu transformaciju  ili obavljanja te djelatnosti u okviru novofrmiranog 
Sekretarijata za  poljoprivredu i ruralni razvoj.   
 
Odgovore na pitanja odbornika i dodatna objašnjenja dao je Đuro Pejović koji je u Izvještajnom 
periodu bio v.d. direktor JP ''Rumija''Bar. 
 
Skupština je, većinom glasova, 16 „za“, 10„protiv“ i  „uzdržanih“ ni je bilo , donijela sljedeći 
 
                                                      Z A K LJ U Č A K 
 
Usvaja se Izvještaj o radu i finansijski izvještaj za lovnu 2013/14. godinu JP za uzgoj zaštitu i 
lov divlja či ''Rumija''Bar 
 
 
Nakon toga, predsjednik Skupštine Osman Subašić je, saglasno postignutom dogovoru, prekinuo 
sjednicu i odredio nastavak za 04.12.2014. godine, sa početkomu 9,00 sati. 
 

--------------  0  ---------- 
 
Sjednica je nastavljena 04.12. 2014.godine sa početkom u 9,00 sati. 
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Nakon izvršene prozivke odbornika, predsjednik Skupštine, Osman Subašić je konstatovao da, od 
ukupno 37 odbornika, koliko broji Skupština, sjednici prisustvuje 34 odbornika i da Skupština 
može da radi i punovažno odlučuje.  
 
Sjednici nijesu prisustvovali odbornici/ca: Damir Rašketić, dr Sretenka Paović i Emin Duraković. 
 
12.  TAČKA  
Izvještaj o radu sa finansijskim izvještajem Turističke organizacije Bar za 2013. godinu 
 
Uvodno obrazloženje dala je direktorica Turističke organizacija Bar, Neda Ivanović. 
 
U raspravi su učestvovali odbornici/ce: mr Dejan Đurović, mr Zarija Franović, mr Mladen 
Zagarčanin, Omer Hodžić, Veselin Leković, Marko Brnjada, Goran Pejović, Savo Vujošević, 
Radomir Novaković, Branka Nikezić i Snežana Jonica. 
 
Odbornik mr Dejan Đurović je predložio da, obzirom da učestvovanje Turističke organizacije 
Bar na sajmovima u inostranstvu, često, iziskuje velika finansijska sredstva, ubuduće, prilikom 
organizovanja navedenih promotivnih nastupa, bude konsultovan Odbor za finansije i privredu, 
kao i da se obezbijedi prisustvo odbornika navedenog radnog tijela Skupštine na navedenim 
manifestacijama. 
 
Odbornik mr Zarija Franovi ć je predložio, generalno, da finansijski izvještaji svih javnih 
preduzeća čiji je osnivač Skupština opštine Bar, treba da budu usklađeni sa važećim zakonskim 
propisima i da se ti propisi u pomenutim aktima i navedu. 
 
Odbornik Mladen Zagarčanin je obavijestio Skupštinu da Klub odbornika SNP-a neće podržati 
Izvještaj o radu Turističke organizacije Bar za 2013. godinu i predložio da se strategija turizma 
grada Bara kanališe i prema drugim zemljama, a ne samo onima navedenim u Izvještaju i u tom 
pravcu da budu angažovani zaposleni u Turističkoj organizaciji, da bi trebalo dati tabelarni pregled 
i statistiku kretanja turista po segmentima u Opštini. 
 
Odbornik Omer Hodžić je obavijestio Skupštinu da će Klub odbornika SDP-a podržati Izvještaj o 
radu Turističke organizacije Bar za 2013. godinu i predložio da se, ubuduće, prilikom 
organizovanja manifestacije "Ljeto sa zvijezdama", kao i prilikom organizovanja drugih muzičkih 
manifestacija u gradu, angažuju muzičari iz Bara. 
 
Odbornik Veselin Leković je predložio da Turistička organizacija povede više računa o turizmu u 
Virpazaru. 
 
Odbornik Marko Brnjada  je obavijestio Skupštinu da će podržati Izvještaj o radu Turističke 
organizacije Bar za 2013. godinu i predložio da se u Izvještaju, obzirom na značaj, navede podatak 
i o broju ino-lovaca koji su posjetili Bar, kao i podatak o ostvarenim posjetama i noćenjima turista 
po mjesnim zajednicama. 
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Odbornik Goran Pejović je obavijestio Skupštinu da Klub odbornika DF-a neće podržati 
Izvještaj o radu Turističke organizacije Bar za 2013. godinu, iz razloga što u finansijskom 
izvještaju nijesu navedene određene stavke značajne za poslovanje ovog Preduzeća. 
 
Odbornik Radomir Novaković je obavijestio Skupštinu da će Klub odbornika Pozitivne Crne 
Gore podržati Izvještaj o radu Turističke organizacije Bar za 2013. godinu i predložio da 
Turistička organizacija, u saradnji sa vlasnicima ugostiteljskih objekata u centru grada, organizuje 
doček Nove godine, na kojem bi učestvovali muzičari iz Bara. 
 
S tim u vezi, odbornica Branka Nikezić je obavijestila Skupštinu da  se razmatra mogućnost da 
se organizuje doček Nove godine, na trgu u centru grada, na kojem će učestvovati muzičari iz 
Bara. 
 
Odgovore na pitanja odbornika i dodatna objašnjenja na primjedbe i sugestije dala je direktorica 
Turističke organizacije Bar, Neda Ivanović. 
 
Skupština je, većinom glasova, 23 „za“, 10 „protiv“  i  „uzdržanih“ nije bilo, donijela sljedeći 
 
                                                          Z A K LJ U Č A K 
 
Usvaja se Izvještaj o radu sa finansijskim izvještajem Turisti čke organizacije Bar za 2013. 
godinu 
 
 
Odbornica Snežana Jonica je, u obliku proceduralne primjedbe, sugerisala da se, ubuduće, nakon 
rasprave o izvještajima javnih preduzeća, čiji je osnivač Skupština opštine, donesu odgovarajući 
zaključci kojima će se jasno definisati mjere za poboljšanje rada, kao i mjere za promjenu politike 
kako osnivača, tako i upravljačkih tijela preduzeća, postupanje po kojima će se manifestovati kroz 
programe rada javnih preduzeća. 
 
13.TAČKA  
Izvještaj o radu sa finansijskim izvještajem „Možura“ d.o.o. Bar za 2013. godinu 
 
Uvodno obrazloženje dao je Dragan Simović, v.d. direktora "Možura" d.o.o. Bar za 2013. godinu 
 
U raspravi su učestvovali odbornici/ca: mr Dejan Đurović, mr Zarija Franovi ć, Snežana 
Jonica, Savo Vujošević, Jakup Đeljošević i predsjednik Skupštine opštine Osman Subašić. 
 
Odbornik Dejan Đurović je predložio Skupštini da prilikom razmatranja Izvještaja o radu sa 
finansijskim izvještajem "Možura" d.o.o. za 2013. godinu, donese sljedeće zaključke: 
 

1. Preispitati svrsishodnost, odnosno, opravdanost Ugovora o osnivanju d.o.o. Možura sa 
Opštinom Ulcinj. 
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2. Da Odbor direktora društva napravi nove ugovore o odlaganju otpada na deponiji ''Možura'' 
za opštine Bar i Ulcinj, a posebno za druge opštine ako se zaključi ugovor sa njima a sve po 
preporukama eksperata i kreditora koji su radili procjenu na osnovu koga formiraju cijene. 

 
3. Sprovesti, u zakonom propisanom roku, postupak za izbor, odnosno imenovanje izvršnog 

direktora d.o.o. Možura, jer sadašnje stanje vršioca dužnosti nije u skladu sa zakonom. 
 

4. U što je moguće kraćem vremenskom periodu, početi realizaciju projekta za izgradju 
reciklažnog centra, u okviru postojeće deponije i rješavati problem zaštite životne sredine 
od štetnog otpada. 

 
5. Zadužiti Sekretarijat za uređenje  prostora, komunalno-stabmene poslove i zaštitu životne 

sredine da vrši upravni nadzor nad sprovođenjem ovih Zaključaka. 
 
 
Odbornik mr Zarija Franovi ć je predložio da se, u okviru deponije,  što prije počne sa 
izgradnjom reciklažnog centra i azila za pse, te da se počne naplaćivanje usluge deponovanja 
otpada na deponiju "Možura", na način što će na računu za odvoz smeća, koji JP "Komunalne 
djelatnosti" Bar, dostavlja fizičkim i pravnim licima, biti dodata stavka za naplatu navedene 
usluge.  
 
Odbornik Jakup Đeljošević je obavijestio Skupštinu da ima zainteresovanih investitora za 
izgradnju reciklažnog centra i, s tim u vezi, predložio da se, u cilju rješavanja problema zaštite 
životne sredine na tom području,  što prije počne sa realizacijom navedenog projekta. 
 
Predsjednik Skupštine opštine, Osman Subašić je predložio da nadležni organi razmotre drugi 
predloženi zaključak odbornika mr Dejana Đurovića, i da se Skupština o njemu izjasni prilikom 
razmatranja Programa rada d.o.o. "Možura" za 2015. godinu, što je odbornik mr Dejan Đurović 
prihvatio. 
 
1.ZAKLJU ČAK  
Preispitati svrsishodnost, odnosno, opravdanost Ugovora o osnivanju d.o.o. Možura sa Opštinom 
Ulcinj. 
 
Skupština je, jednoglasno, prihvatila navedeni Zaključak. 
 
2.ZAKLJU ČAK  
Sprovesti, u zakonom propisanom roku, postupak za izbor, odnosno imenovanje izvršnog direktora 
d.o.o. Možura, jer sadašnje stanje vršioca dužnosti nije u skladu sa zakonom. 
 
Skupština je, jednoglasno, prihvatila navedeni Zaključak. 

 
3.ZAKLJU ČAK  
U što je moguće kraćem vremenskom periodu, početi realizaciju projekta za izgradju reciklažnog 
centra, u okviru postojeće deponije i rješavati problem zaštite životne sredine od štetnog otpada. 
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Skupština je, jednoglasno, prihvatila navedeni Zaključak. 
 
4.ZAKLJU ČAK  
Zadužiti Sekretarijat za uređenje  prostora, komunalno-stabmene poslove i zaštitu životne sredine 
da vrši upravni nadzor nad sprovođenjem ovih Zaključaka. 
 
Skupština je, jednoglasno, prihvatila navedeni Zaključak. 
 
Takođe, Skupština je, većinom glasova 22 "za", 9 "protiv" i "uzdržanih" nije  bilo donijela 
sljedeći 
 
                                                          Z A K LJ U Č A K 
 
Usvaja se Izvještaj o radu sa finansijskim izvještajem „Možura“ d.o.o. Bar za 2013. godinu  
 
14.TAČKA  
Informacija o realizaciji Ugovora o finansiranju LJ E „Radio Bar“, za 2013. godinu 
 
Uvodno obrazloženje dao je Budimir Joveti ć, direktor Lokalnog javnog emitera "Radio Bar". 
 
U raspravi su učestvovali odbornici/ca: Zoran Tajić, Snežana Jonica, mr Zarija Franović, Savo 
Vujošević i predsjednik Skupštine opštine Osman Subašić. 
 
Odbornik Zoran Taji ć je sugerisao da se, obzirom na značajna sredstva koja se iz budžeta 
Opštine izdvajaju za LJE "Radio Bar", razmotri mogućnost da se počne sa aktivnostima na 
otvaranju Televizije Bar. 
 
Odbornica Snežana Jonica je obavijestila Skupštinu da važeći zakonski propisi ograničavaju 
pravo da se o radu javnog radio difuznog servisa odlučuje u Skupštini, te da je Informacija o 
realizaciji Ugovora o finansiranju, jedini način da odbornici budu upoznati sa utroškom 
finansijskih sredstava koja se iz Budžeta Opštine Bar izdvajaju LJE "Radio Bar", o kojoj Skupština 
ne odlučuje. 
  
Odbornik mr Zarija Franovi ć je, ne ulazeći u uređivačku politiku, sugerisao da Skupština treba 
da bude upoznata i sa prihodovnom i rashodovnom stranom finansijskog izvještaja LJE "Radio 
Bar". 
 
Odbornik mr Ismail Doda  je predložio da LJE "Radio Bar" poveća minutažu postojećih emisija 
na albanskom jeziku, kao i da razmotre mogućnost snimanja i emitovanja novih. 
 
Odbornik Aleksandar Rakočević je sugerisao da novinari LJE "Radio Bar" treba 
samoinicijativno da pristupe aktuelnim dešavanjima u gradu, na način što će snimati emisije o 
gorućim problemima i tako obogatiti svoj program.  
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Nakon rasprave, predsjednik Skupštine Osman Subašić je obavijestio Skupštinu da se ona o 
navedenoj Informaciji ne izjašnjava i konstatovao da se Skupština upoznala sa sadržinom 
Informacije o realizaciji Ugovora o finansiranju LJ E „Radio Bar“, za 2013. godinu. 
 
15. TAČKA  
Predlozi Odbora za izbor i imenovanja: 
 
a) Predlog Odluke o davanju saglasnosti na Odluku Upravnog odbora JP "Sportsko-
rekreativni centar" Bar, o razrješenju direktora to g Javnog preduzeća 
 
Skupština je, bez rasprave, jednoglasno donijela sljedeći 

 
 

Z A K LJ U Č A K 
 
Usvaja se Odluka o davanju saglasnosti na Odluku Upravnog odbora JP "Sportsko-
rekreativni centar" Bar, o razrješenju Branislava Radevića, direktora tog Javnog preduzeća 

 
 

 b)  Predlog Odluke o imenovanju Opštinske izborne komisije 
 

Skupština je, bez rasprave, jednoglasno donijela sljedeći 
 

Z A K LJ U Č A K 
 

Usvaja se Odluka o imenovanju Opštinske izborne komisije 
 
c) Predlog Zaključka o utvrđivanju naknade predsjedniku i članovima upravnih odbora 
javnih preduzeća, čiji je osnivač Skupština opštine Bar   
 
U raspravi su učestvovali odbornice/ci: Snežana Jonica, Savo Vujošević, Branka Nikezić i 
predsjednik Skupštine, Osman Subašić. 
 
Odbornica Snežana Jonica je obavijestila Skupštinu da je, na sjednici Odbora za izbor i 
imenovanja, izdvojila mišljenje u smislu da nije potrebno povećavati naknade predsjednicima i 
članovima upravnih odbora javnih preduzeća, čiji je osnivač SO Bar, već da je neophodno 
iskontrolisati primjenu važećeg Zaključka broj 030-207 od 28.12.2006. godine. 
 
Takođe, obavijestila je Skupštinu da će Klub odbornika SNP-a biti eksplicitno protiv navedenog 
Zaključka, povećanja naknada za rad u upravnim odborima, kao i protiv dosadašnjeg načina rada 
upravnih odbora koje imenuje Skupština, iz razloga što se usvajanjem ovog Zaključka daje za 
pravo onima koji nijesu poštovali Zaključak o naknadama predsjedniku i članovima upravnih 
odbora javnih preduzeća, iz 2006. godine. 
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Odbornik Savo Vujošević je obavijestio Skupštinu da je na sjednici Odbora za Statut i propise 
izdvojio mišljenje u smislu da treba obustaviti isplate naknada predsjednicima i članovima 
upravnih odbora javnih preduzeća, sve dok se finansijsko stanje u Opštini Bar ne konsoliduje.  
 
Predsjednik Skupštine Osman Subašić je predložio da se tačka 1 predloženog Zaključka 
izmijeni na način što će se utvrditi naknada predsjedniku do 200 €, a članu do 150 €, umjesto 
predloženog fiksnog iznosa od 200 € predsjedniku i 150 € članu. 
 
Odbornica Branka Nikezić je obavijestila Skupštinu da je u toku zasijedanje Skupštine Crne 
Gore, na kojem će biti razmatran Predlog Zakona o izmjenama Zakona o sprječavanju sukoba 
interesa, kojim je, između ostalog, propisano da se naknada predsjednicima i članovima upravnih 
odbora ukida i, s tim u vezi, predložila da se odlučivanje o Predlog Zaključka odloži, dok se  
izmjene navedenog Zakona usvoje, odnosno ne usvoje. 
 
Nakon rasprave, Skupština je, jednoglasno, donijela, sljedeći 
 

 
Z A K LJ U Č A K 

 
Odlaže se izjašnjavanje o Predlogu Zaključka kojim se utvrđuje naknada predsjedniku i 
članovima upravnih odbora javnih preduzeća čiji je osnivač Skupština opštine Bar, dok se 
Skupština Crne Gore ne izjasni o predloženim izmjenama Zakona o sprječavanju sukoba 
interesa. 
  
Nakon toga, predsjednik Skupštine, Osman Subašić je, saglasno članu 91 stav 3, dao pauzu u 
trajanju od 30 minuta. 
 

----------------  0  ------------------ 
 
Sjednica je nastavila sa radom u 15,15 sati. 
 
ODBORNIČKA PITANJA 
 
Odbornik mr DEJAN ĐUROVIĆ je postavio sljedeća odbornička pitanja: 

 
 1."Kada će biti postavljeni ''ležeći policajci'' na tras saobraćajnice od hotela ''Princes'' do kružnog 
toka na rijeci Željeznici, jer tu njaveći broj djece-sportista koe treniraju i prolaze ovu 
saobraćajnicu?" 
 
2. "Tražim Odluke svih preduzeća (JP ili DOO) o raspodjeli stanova iz Fonda solidarnosti. Po 
kojoj su odluci podijeljeni i na osnovu koje odluke Opštine Bar o preraspodjeli stanova iz 
pomenutog Fonda." 
 
3."Tražim da mi se dostave svi dokumenti koji su rukovodioci Opštine Bar potpisali nakon 24. 
juna 2014. do  01. septembra 2014.godine." 
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Odbornik GORAN PEJOVIĆ je postavio sljedeća odbornička pitanja: 

 
1." Molim da mi dostavite odluku o dodjeli stanova u Turističkoj organizaciji Bar. Na osnovu koje 
odluke SO Bar i kome iz Turističke organizacije Bar su dodijeljeni stanovi i jesu li ti stanovi iz 
kvote Opštine Bar (72 stana)?" 

 
2." Da li Opština ima pravni osnov i na koji način misli da naplati dug od 12.000.000€ na osnovu 
naknade za komunalno opremanje građevinskog zemljišta?" 

 
3."Molim da mi se dostave svi ugovori o zakupu poslovnih prostorija JP ''Kulturni centar'' i da li 
ima dugovanja a ako ima kolika su i ko su dužnici?" 

 
 
Odbornik ZORAN TAJI Ć je postavio sljedeća odbornička pitanja: 

 
1."Zašto se ništa ne preduzima protiv vozila koja javno sa istaknutim firmama TAXI vrše prevoz 
putnika a nemaju licencu i kada će biti uklonjeni iz saobraćaja. Takođe kada će se preduzeti mjere 
u cilju sprečavanja nelegalnog prevoza putnika - putničkim automobilima, kombi vozilima i 
autobusima, koji je naročito izražen u toku turističke sezone?" 
 
2."Molim da mi dostavite spisak Auto-taxi preduzetnika (datum izdavanja licence sa markom i 
tipom vozila), kao i spisak vozila u privrednim društvima(Euro Taxi, Lux trade i Hit taxi)?" 

 
3."Da li postoji ikakva namjera lokalne samouprave po pitanju sanacije šteta koja je uzrokovana 
elementarnom nepogodom - klizištem u naselju Zeleni pojas od 10. 02. 2014.godine?" 

 
 

Odbornik ALEKSANDAR RAKO ČEVIĆ je, komentarišući odgovor na postavljeno pitanje koje 
se odnosi na sanaciju dječijih igrališta postavio sljedeće dopunsko pitanje: 

 
1." Tražim da mi se dostavi tenderska dokumentacija koja se odnosi na opremanje dječijeg 
igrališta na plaži Žukotrlica, čija cijena je, kako se navodi u odgovoru iznosila 26.629,2 €." 

 
Takođe, postavio je sljedeća odbornička pitanja: 

 
1. "Pod kojim uslovima je izgrađen objekat ugostiteljske namjene u okviru TK Bar, da li je JP 
"Vodovod i kanallizacija"Bar dalo saglasnost za priključak na vodovodnu mrežu, i kako je 
prekoravnih površina dovedena voda u  taj objekat"? 
 
2."S obzirom da je posljednji vrtić izgrađene neposredno poslije zemljotresa 1979.godine i to 
uglavnom od donacija sa strane, pitam nadležne šta je sa lokacojim između Gimnazije i OŠ''Blažo 
J.Orlandić'', koja  je bila predviđena za izgradnju vrtića, i da li opština uopšte namjerava izgradnju 
istog"? 
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3."Po kom  zakonskom osnovu je zaključen ugovor od 07.03.2014.godine o ''subvenciji nakon 
obavljenog pripravničkog staža'' koji je u ime opštine Bar a bez znanja SO, potpisao bivši 
predsjednik opštine Bar, Žarko Pavićević?" 
   
Odbornik SAVO VUJOŠEVIĆ, komentarišući odgovor na postavljena pitanja, postavio je 
sljedeća dopunska pitanja: 
 
1. "Na kojim parcelama se izvode radovi u blizini hotela "Faros", preko puta tzv. "buvlje pijace", 
koja je firma izabrana za izvodjenje tih radova, po kojoj cijeni i ko finansira te radove.Takođe, 
koiko kuća u tom dijelu ima dozvole za gradnju, koliko je nelegalnih objekata i da li vlasnici 
učestvuju u plaćanju komunalija i za koliko kuća se radi kanalizacija i voda?" 
 
2."Koliko je urbanističkih parcela Opštine Bar prodala od 2006. godine do novembra mjeseca 
2014. godine, na kojim lokacijama, po kojim cijenama, kome su prodate i za koju spratnost 
objekta, da li je za te urbanistčke parcele poslije prodaje vršena izmjena DUP-a kojem iste 
pripadaju, kada je vršena izmjena planova i kojim aktima i koji su razlozi zašto su mijenjani 
planovi ako su mijenjani?" 
  
Takođe, postavio je sljedeća odbornička pitanja: 

 
 1."Potrebno je da mi dostavite podatke vezane za zgrade ''solidarnosti'' koje se nalaze u 
neposrednoj blizini OŠ''Jugoslavija'' u zahvatu DUP-a ''Topolica-Bjeliši"(urb. parcela: A8, A9 i  
A10- nemam brojeve kat. parcela), i to: 

- ko je prvi knjižni vlasnik svih stanova u zgradama solidarnosti,  
- da li su se vršile promjene knjiženja u pogledu vlasništva nad stanovima u zgradama 

solidarnosti sa prvog knjižnog vlasnika na druge vlasnike, 
- kada su vršene i po kojem pravnom osnovu i ko je sada vlasnik stambenih jednica u 

zgradama solidarnosti?" 
  
2. "Da li nadležnji opštinski i republički organi posjeduju dokumentaciju koja ukazuje na 
materijalna i finansijska ulaganja Opštine bar u preduzeća: Luka Bar, Prekookeanska plovodba, 
Primorka, Rumijatrans, Izbor Bar, AD Marina i drugih na teritoriji Opštine Bar?" 
  
3."Koliko je koristi Opština Bar imala od privatizacije barskih preduzeća, koliko je bilo zaposlenih 
prije 20 godina, a koliko sada, koliki su nekada bili finansijski efekti na budžet opštine od rada 
barskih preduzeća a koliki je sada ?" 
  
Odbornik mr MLADEN ZAGAR ČANIN  je postavo sljedeća odbornička pitanja: 
 
1." Da li je Opština upoznata da “Kraljičina plaža”(Pečin) ima status zaštićenog prirodnog dobra  
tj., ima status Emerald site, što znači da je spomenik prirode pod zaštitom, i to tzv. CRVENA 
ZONA (eng. No take; srp/cg. Ne dirati), i da će biti dio MPA- Marine protected area ili Zaštićena 
primorska zona?" 
 
2. Da li će se Opština Bar uključiti u kulturološko-istorijsko-građevinsku polemiku oko rušenja 
mosta u Virpazaru i pravljenja novog koji nije u duhu ambijentalne cjeline, ili smatra da je to samo 
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pitanje zaštitarskih institucija države Crne Gore i da cio slučaj treba prepustiti njima iako 
spomenik nije stavljen pod zaštitu?" 

 
Odbornica SNEŽANA JONICA  je postavila sljedeća odbornička pitanja: 

 
 1. "Koji privremeni objekti postoje na prostoru od zgrade Opštine do granice između Opštine Bar 
i Opštine Ulcinj u periodu od 2006. godine do danas, a koji imaju odobrenje, odnosno, dozvolu od 
strane resornog Sekretarijata, da li je poštovan princip da onaj koji ne plati dugovanje za prethodnu 
godinu ne dobija dozvolu za sljedeću godinu i da li  zbog tih razloga postoje oni koji zbog toga što 
nijesu platili dugovanja nisu dobili dozvolu za sljedeću godinu, a nastavili su sa radom i nisu više 
ni bili predmet knjiženja tih dugovanja , ko je bio nadležan za nadzor nad radom ili postojanjem tih 
privremenih objekata bez dozvole na tom prostoru?Navedene podatke tražim pojedinačno za svaki 
privremeni objekat na ovom prostoru." 
 
2. Tražim da mi se dostavi Zapisnik i Rješenje o rušenju koje je donijela Služba komunalne 
policije, žalba sa prilozima na navedeno Rješenje, Rješenje drugostepenog organa za objekat koji 
se nalazi na prostoru JP "Sportsko-rekreativnog centra" Bar, kod sportskih terena, koji je izgrađen 
bez građevinske dozvole, a o kojem je bilo riječi na sjednici Skupštine prilikom razmatranja 
Izvještaja ovog Javnog preduzeća za 2013. godinu. 
 
Takođe tražim da mi se dostavi odobrenje za rad drugog objekta na navedenom prostoru, kao i 
ugovor izmedju Teniskog kluba i JP "Sportsko-rekreativni centar", a koji se odnosi na taj objekat i 
podatke iz Katastra o hronologiji upisa odgovarajućeg prava na navedenu parcelu.Isto tako, tražim 
podatke i dokumentaciju o tome ko je navedeni objekat priključio na vodovodnu mrežu i da li JP 
"Vodovod i kanalizacija" posjeduje informaciju o tome." 
 
3. "U kojoj je fazi izrade DUP ''Bjelila -Rutke-Gorelac'', odnosno, kada će biti dostavljen Skupštini 
na usvajanje?" 
 
Sjednica je završila sa radom u 17,45 sati. 
 
Sastavni dio Zapisnika je fono zapis sa sjednice. 
 
Broj: 030- 496/2 
Bar, 27. 11. 01, 02. i  04. 12. 2014.godine 
 
 

      
 

SKUPŠTINA OPŠTINE BAR 
 
SEKRETAR SO,                                                                                             PREDSJEDNIK,    
 Stevo Pejović,s.r.                                                                                            Osman Subašić,s.r.                                       


